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زهره فلاح زاده: سه ش��نبه شب مدیرعامل و معاون 
باش��گاه اس��تقلال در اس��تانبول ترکیه ب��ا »آندرآ 
استراماچونی« مذاکره ای ۴ ساعته داشتند و قرار شده 
امروز نتیجه نهایی این مذاکره اعلام شود که البته به 
نظر می آید باید این مرد ایتالیایی را سرمربی آبی ها در 
فصل پیش رو بدانیم. در این میان مجید نامجومطلق، 
عضو کمیته فنی استقلال طی مصاحبه ای گفته دیگر 
در جلس��ات کمیته فنی حاضر نمی ش��ود و همین 
گفته او باعث شد سراغش برویم. در ادامه گفت وگوی 

»وطن امروز« با نامجومطلق را می خوانید.
 آقای نامجومطلق چرا دیگر در جلسات کمیته فنی 

شرکت نمی کنید؟
وقتی همه تصمیمات را خود باشگاه گرفته حتماً 
حضور من ضرورتی نداش��ته است، به همین دلیل 

دیگر در جلسات کمیته فنی شرکت نمی کنم.
 یعن�ی انتخاب اس�تراماچونی با نظ�ر کمیته فنی 

نبوده؟
من در آخرین جلسه کمیته فنی شرکت نکردم 

اما پس از آن  هم دیگر خبری نبود.
  اگر اتفاق خاصی نیفتد استراماچونی شنبه به عنوان 
سرمربی اس�تقلال معرفی می ش�ود؛ فکر می کنید 
ای�ن مرب�ی ایتالیایی  در ای�ران موف�ق خواهد بود؟

به هر حال ما می خواهیم هر کسی که به عنوان 
مربی در اس��تقلال فعالیت می کند، موفق باش��د و 
مهم تر از همه اینکه خواسته هواداران را برآورده کند و 
این تیم را به اوج برگرداند. هدف این است که بهترین 
گزینه انتخاب شود. شناخت فنی روی استراماچونی 
ندارم اما وقتی این مربی روی نیمکت اینتر نشسته 
قطعاً باید مربی صاحب سبکی باشد اما باید ببینیم 
با ش��رایط فوتبال ایران سازگاری پیدا می کند یا نه؟ 

امیدوارم موفق شود.
 خیلی ه�ا می گویند کارنامه موفقی نداش�ته و هر 
جا بوده پس از نتایج ضعیف اخراج شده و نمی تواند 
استقلال را به موفقیتی برساند؛ نظر شما در این باره 

چیست؟

یک بحثی که الان مطرح می شود، بحث بودجه 
اس��ت. برای آمدن مربی بزرگ تر استقلال باید پول 
کافی داشته باشد. تیم بر اساس داشته هایش می تواند 
خرج کند و امیدوارم مربی ای باشد که بتواند شرایط 
استقلال را نسبت به فصول قبل بهتر کند  و به جایگاه 

واقعی اش برساند.
 ش�ما ترجیح می دادید فره�اد مجیدی همچنان 

سرمربی بماند یا یک مربی خارجی انتخاب شود؟
در جلسه  آخری که من حضور داشتم گفته شد 
خود فرهاد مجیدی تمایلی برای س��رمربیگری در 

فصل بعد ندارد.
 اما طی روزهای گذش�ته مجیدی بارها ابراز تمایل 

کرده است.
نمی دانم چ��ه بگویم. به هر ح��ال باید مربی ای 
انتخاب شود که بتواند شرایط حال حاضر استقلال 

را تغییر دهد. برای من ایرانی و خارجی فرقی ندارد.
 مش�کلات مالی سد راه اس�تقلال است؛ از طرفی 
هنوز مش�خص نیس�ت پول غرامت ش�فر پرداخت 
می ش�ود یا نه و از طرف دیگر خرید بازیکن و مربی 

جدید هم مشکل ساز شده است.
وقتی مدیریت یک باش��گاه خوب عمل نکند 
این مشکلات هم به وجود می آید. آقای افتخاری 
واقعا در حق اس��تقلال و ه��واداران جفا کرد؛ به 
دلیل اینکه قرارداد حرفه ای با ش��فر بسته نشد. 
آپش��ن هایی که به نفع این مربی در قرارداد آمد 
خوب نبود. متأسفانه مد شده که هر خارجی ای 
به ایران می آید برادر، پسر و... را با خود می آورد. 
این مربیانی که با این س��بک و س��یاق به ایران 
می آیند قطعاً هدف ش��ان چیزی غیر از مس��ائل 
فنی اس��ت. امیدوارم این مش��کلات روزی حل 
ش��ود. اینها برمی گردد به ع��دم اطلاعات کافی 
مدیری که به عنوان مس��ؤول با مرب��ی قرارداد 
می بندد. حالا باید هم غرامت شفر پرداخت شود 
و هم برای مربی جدید هزینه شود که این مساله 
نیاز به بودجه زیادی دارد. با این بودجه می ش��د 

یک تیم خوب بست اما حالا باید کلی هزینه فقط 
ب��رای دو مربی یکی رفته و دیگ��ری آمده کرد. 
متأس��فانه ما از گذشته درس عبرت نمی گیریم 

و مدام اشتباهات مان را تکرار می کنیم.
 هواداران نگرانند نکند باز هم اتفاقات تلخ گذشته 

تکرار شود.
غیر از افتخاری که به اس��تقلال ظلم کرد، خود 
شفر هم فصل گذش��ته در زمان جام جهانی روسیه 
تیم را رها کرد و همین موجب ش��د تیم دیر بسته 
شود و دیر تمرین کند و دیدیم که استقلال امتیازات 
اول فصل را چطور از دست داد. تیم های بزرگی مثل 
استقلال و پرسپولیس اگر اوایل فصل نتوانند نتایج 
لازم را بگیرند، فشار زیادی را متحمل می شوند. نتایج 
بد اس��تقلال به دلیل عدم آمادگ��ی اول فصل بود. 
امیدوارم هرچه زودتر تکلیف سرمربی مشخص شود. 
در جلسه کمیته فنی هم گفته بودیم که باید هرچه 
زودتر مربی و بازیکنان انتخاب و تمرینات شروع شود. 
اگر تیم دوره بدن سازی خوبی داشته باشد می تواند 

در فصل جدید موفق شود.
 مارک ویلموتس به طور رسمی به عنوان سرمربی 
تیم ملی معرفی شد؛ به نظر شما با این مربی، تیم ملی 

ما موفق خواهد شد؟
معتقدم فدراس��یون در انتخاب ویلموتس تحت 
فشار بوده است. امیدوارم بتواند در تیم ملی ما موفق 
ش��ود و کارنامه خوبی از خود به ج��ا بگذارد. بعد از 
کی روش که مربی بزرگ بوده، جایگزین کردن مربی  
س��خت اس��ت . حالا تا عملکرد این مربی را نبینیم 

نمی توانیم قضاوت درستی داشته باشیم.
 به حضور این مربی در تیم ملی خوشبین هستید؟

تیم ملی خوبی در حال حاضر داریم. س��اختار و 
نظامی که کی روش در تیم  ما ایجاد کرد، به فوتبال 
م��ا از نظر فنی کمک ک��رد، هر چند از نظر اخلاقی 
مورد پسند من نبود. به همین دلیل تیم ملی خوبی 
در اختیار ویلموتس اس��ت و فکر می کنم این مربی 

بتواند موفق شود.

مهدی طاهرخانی: دگردیس��ی قلعه نویی و س��یر 
تحولش به س��وی کمال به گون��ه ای بود که تصور 
می ش��د او چنان در حال بلوغ و تکامل اس��ت که 
دیگر مجالی برای بازگش��ت خامی جوانی نیست. 
امثال »هانی کُرده« جای خود را به رسانه چی های 
ج��وان دادند تا چهره س��نتی او را روتوش کلامی 
کنند. درس��ت شبیه همان بوتاکسی که اخم های 
پیشانی اش را از بین برد. حرف های کلیدی درباره 
لزوم تغییر در افکار اقتصادی کلان کشور، تاکید بر 
احترام و رفتارهای مدنی و یکسری از شاخص های 
دیگر نش��ان از آن داش��ت که او در ششمین دهه 
زندگی، مسیر اعتلا را با شیب تندی در پیش گرفته 
و روز به روز فاصله با س��لف سنتی اش را بیشتر و 
بیش��تر می کند و ماحصل اینکه  به نظر می رسید 
امیر قلعه نویی تفاوت فاحش��ی را با 10 سال قبل 
و حتی پیش تر کرده اس��ت. او از مش��اوران خاص 
خود بهره می برد و بعضا در اینستاگرام متن هایی را 
می نوشت که بار معنایی اش فراتر از آن چیزی بود 
که در مصاحبه های رودرروی او می بینیم. مشاورانی 
که به او آموختند هنگام شکس��ت دادن استقلال، 
دیگر مقابل دوربین مشت گره نکند و هنگام باخت 
با تبریک به حریف، بزرگواری اش را به رخ بکش��د. 
باید اعتراف کرد قلعه نویی بخوبی خودش را به روز 
کرد اما 2 حادثه در یک س��ال اخیر نش��ان داد او 
بع��د از باخت های بزرگ، ناگهان همه آموزه ها را از 
یاد می برد و همانی می شود که می شناسیم. سال 
گذش��ته در چنین روزهایی ب��ود که با 3 گل تیام 
تیمش مقابل اس��تقلال در تهران باخت و از آسیا 
حذف ش��د. برخلاف همه ژست هایی که پیش تر 
گرفته بود، ناگهان از کوره در رفت و صراحتا گفت 
مه��دی تاج و وزارت ورزش ب��ا توجیه داور عمانی 
باعث حذف ذوب آهن و صعود اس��تقلال ش��دند. 
سکوت عجیب فدراس��یون فوتبال، انفعال کمیته 
اخ��لاق و بی تفاوت��ی وزارت ورزش، موجب ش��د 
قلعه نویی یک س��ال بعد، درست بعد از یک باخت 

بزرگ دیگر، آن اتهامات را به ش��کل دیگری بیان 
کن��د. او در آخرین هفته لیگ هجدهم، جام را به 
برانکو و پرس��پولیس داد اما آرامشش را حفظ کرد 
تا در روز بازی حذفی با شکست قرمزها هم انتقام 
لیگ برتر را بگیرد و هم اینکه بعد از س��ال ها یک 
جام را صید کند اما برخلاف انتظارش پرسپولیس 
بازی برتری را در اصفهان به نمایش گذاشت و شاید 
از همه تلخ تر، گل پیروزی اش را در دقیقه 120+1 
زد. او در مس��ابقه ای که به گواه نظر 3 کارش��ناس 
داوری فوتبال برتر، بزرگ ترین اشتباه تیم داوری، 
پنالت��ی به ضرر پرس��پولیس ب��ود، داور را مقصر 
حذف تیمش دانست. این  بار هم حتما مشاورانش 
به او گفتند بهتر اس��ت بع��د از باخت حرفی نزنی 
تا آس��یبی به چهره و نمای جدیدت وارد نشود اما 
او ناپرهیزی کرد و به نشس��ت خبری آمد. اتحاد با 
برانکو را که اس��تراتژی تاکتیکی اش برای مقابله با 
کارلوس کی روش بود کنار گذاشت و صریحا مدعی 
ش��د همه جام های این چند س��ال اخیر برانکو به 
گونه ای مهندسی ش��ده است. قلعه نویی که اواخر 
آذرماه 97 در شب قبل از بازی رفت 2 تیم سپاهان 
و پرس��پولیس در لیگ برتر، از آوردن پرچم ژاپن 
ناراض��ی بود و آن را صریح��ا »لوس بازی« قلمداد 
می ک��رد و خلاف فرهنگ چند هزار س��اله ایران و 
ایرانی، همین چهارشنبه شب گذشته یعنی درست 
6 ماه بعد از آن اظهارنظر، ناگهان آوردن پرچم ژاپن 
توسط هواداران )سپاهان، استقلال و تراکتورسازی( 
را نش��انه ای از بلوغ فکری آنها دانست و مدعی شد 
مردم از ما جلوتر هستند و به نشانه ظلمی که این 
تیم )پرسپولیس( به سایر تیم ها روا داشته، پرچم 
ژاپن به نماد اعتراضات تبدیل شده است. حالا دیگر 
کی روش نیست که قلعه نویی برای مقابله با او به علم 
و درایت برانکو چنگ بیندازد و بگوید »پروفسور« 
بیشتر از کی روش می داند. حتی بگوید مسلمانی را 
از برانکو بیاموزید. آنچه مشاوران قلعه نویی در همه 
این س��ال ها برای او کردند فقط در روزهای برد و 

باخت های بی اهمیت، کارایی دارد. چهارشنبه شب 
دیگر کلاس تاریخ  نگذاشت و خبری از رمزگشایی 
نامه دهخدا به مص��دق )روایت عجیب او که قبلا 
مدعی اش شد( نبود، نیامد یک خاطره بکر از دوران 
حض��ور یک هفته ای خود در آلمان و مش��اهدات 
عینی تمرینات لورکوزن از پش��ت فنس بگوید، از 
حضورش به عنوان سرمربی تیم ملی در اوکراین که 
طی 2 روز اندازه 25 س��ال خاطره از آن استخراج 
کرد هم خبری نش��د؛ خلاصه خب��ری از جملات 
قصار اینس��تاگرامی هم نبود. نصایح مشاورانش را 
فراموش کرد و به ورژن اصلی خویشتن بازگشت؛ 
باز هم همان دست های پش��ت پرده. رسما اتحاد 
برانکو و امیر با اتهامات اساس��ی او به موفقیت های 
سرمربی پرس��پولیس، چهارشنبه ش��ب به پایان 
رس��ید. قلعه نویی نامه دهخدا را به زمین انداخت، 
اینستاگرامش را بست، دفتر خاطرات را به گوشه ای 
پرتاب کرد، دکمه »ریست فکتوری« را زد و ناگهان 
پرچم ژاپن را در دست گرفت و به جمع معترضان 
به موفقیت های برانکو پیوست اما از خودش نپرسید 
چ��را باید مالکیت و موقعیت ه��ای گل حریف در 
اصفهان چند برابر تیم من باشد؟ چرا حتی زمانی 
که 2 تیم 11 به 11 بازی می کردند، س��پاهان جز 
س��انتر و پرت��اب اوت تاکتیک دیگ��ری برای فتح 
دروازه حریف نداشت؟ نمی گوید چرا تعویض هایش 
را مجددا تعویض کرد؟ نمی پرسد چرا برانکو و شفر 
عرض 2 ماه می آیند اصفه��ان و هر دو با گل های 
ثانیه ه��ای پایانی تیم او را شکس��ت می دهند؟ در 
حالی باخت تیمش را ب��ه داوری ربط می دهد که 
همه کارشناسان فوتبال ایران هر دو اخراج سپاهان 
را صحیح دانس��تند و حتی مدعی شدند کی روش 
باید کمی زودتر اخراج می شد و جالب تر از همه، 3 
کارشناس داوری گفتند پنالتی سپاهان روی اشتباه 
داور پشت دروازه حاصل شد. اما قلعه نویی چشمش 
را روی همه این مسائل بست و با سرعت باز جست 

روزگار وصل خویش.

نامجومطلق در گفت وگو با »وطن  امروز« از حضور استراماچونی می گوید

مجیدی خودش کنار کشید
چگونه باخت به پرسپولیس

ناگهان قلعه نویی را رو در روی برانکو قرار داد

بازگشت به تنظیمات اولیه


